
Concept agenda woordvoerdersoverleg thema Mobiliteit 23 februari 2018  
 
Opening en mededelingen 

 
1. Bespreekpunten 
A.  Doorkijk  
• Lange termijn planning GS, met een concrete blik op de komende zes maanden  
• Stand van zaken aangenomen moties en toezeggingen 
 
B.  Door fracties en / of Gedeputeerde Staten (GS) aangedragen bespreekpunten 

 Onderwerp  Aanvrager(s)  Korte motivatie / achtergrond  
OV verbinding Breda-
Utrecht 

ChristenUnie-SGP De ChristenUnie-SGP fractie wil graag de 
OV verbinding Breda-Utrecht aandragen.  
Enige tijd geleden heeft hierover een 
conferentie plaatsgevonden in Breda. De 
fractie van ChristenUnie-SGP zou graag 
geïnformeerd worden over de voortgang in 
het proces. 

Stand van zaken 
N69/Veldhoven 

PVV De PVV fractie wil graag weten wat de 
stand van zaken is van de aanpak van de 
N69, specifiek de aansluiting op de A67 bij 
Veldhoven, in verband met de komende 
uitspraak van het Europees Hof. Welke 
werkzaamheden worden, in afwachting van 
die uitspraak, ondertussen uitgevoerd? 

Stand van zaken Ruit 
Eindhoven 

PVV De PVV fractie wil graag van de 
Gedeputeerde horen of het PS-besluit over 
de Structuurvisie Deel D Brainport Oost nog 
van kracht is. Zo ja, welke bewegingsruimte 
is er om de oude plannen voor de Ruit 
Eindhoven - van de vorige coalitie - in de 
nabije toekomst weer op te pakken? Zo 
nee, wanneer is dit besluit ingetrokken? 

Stand van zaken aanpak 
vrachtwagenverkeer door 
dorpen 

PVV In Maarheeze wordt, om sluipverkeer tegen 
te gaan, op werkdagen in de spits een 
aantal wegen afgesloten voor 
(vracht)verkeer. In hoeverre is een 
dergelijke aanpak ook toepasbaar in 
andere dorpskernen, zoals Heeze, 
Valkenswaard, Riel, Middelbeers?  

Eindhoven Airport GS Gedeputeerde Van der Maat praat de 
woordvoerders, zoals aangekondigd in de 
memo van 24 januari 2018, bij over het 
proces rond Eindhoven Airport. 

 
2. Wat verder ter tafel komt 

 
3. Sluiting 







Stand van zaken moties en toezeggingen per 7 februari 2018

Overzicht van 26-3-2015 tot 31-12-2099

Stand van ZakenInhoud motie / toezeggingPOHOVergaderingStuknr. Afgedaan

Het onderzoek en de gewenste samenwerking worden thans 

voorbereid. Zodra daartoe aanleiding is informeren wij PS over 

de stappen in dat proces.

Motie M24: Gedeputeerde Van der Maat zegt toe, 

met betrokken gemeenten en provincie Utrecht 

spoedig onderzoek naar een spoorverbinding tussen 

Breda en Utrecht verrichten. Dit onderzoek verrijken 

met een smart OV-corridor als oplossingsrichting.

C.A. van 

der Maat

Provinciale Staten 

d.d. 15-04-2016

3995537

De wens van PS om te monitoren op kengetallen is kenbaar 

gemaakt aan de Schoonmaak Coöperatie. De Schoonmaak 

Coöperatie heeft de managementinformatie hier inmiddels op 

aangepast en er zal in het najaar van 2018 een rapportage aan 

PS aangeboden worden.

Toezegging uit de vergadering van PS d.d. 23 

september 2016 door Gedeputeerde Van der Maat 

over het over 2 jaar informeren van Provinciale 

Staten over de ervaringen met betrekking tot de 

Schoonmaak Cooperatie.

C.A. van 

der Maat

Provinciale Staten 

d.d. 23-09-2016

4068497

De keuze voor de toepassing van een bepaalde soort asfalt is 

afhankelijk van de specifieke problematiek die met een 

wegenbouwproject opgelost moet worden. Onderzoek naar de te 

kiezen verharding van wegen vindt plaats op basis van maatwerk 

in ieder wegenbouwproject en vindt borging in de kwaliteitseisen 

die PS in 2018 over het onderhoud van provinciale wegen zullen 

vaststellen.

In de actualisatie van het programma provinciale 

wegen de optie van ‘ Gelders asfalt’ meenemen als 

een van de mogelijkheden om via innovatie tot stiller 

asfalt te komen.

C.A. van 

der Maat

PS 11-11-20164112236

De voorbereiding voor het Actieplan Geluid 2018 start begin 

2017. Het in beeld brengen van de consequenties van het 

verhogen of verlagen van de plandrempel is daar onderdeel van. 

Eind 2017 stellen wij een plandrempel vast. Hierover informeren 

wij de Staten met een statenmededeling. In het Actieplan Geluid 

verwerken we de keuze voor een plandrempel. Wij verwachten 

het Actieplan Geluid 2018 in mei 2018 vast te kunnen stellen.

Richting PS t.b.v. het nieuwe actieplan Geluid de 

consequenties van het verhogen of verlagen van de 

plandrempel geluid in beeld brengen.

C.A. van 

der Maat

PS 11-11-20164112338

Er is eind oktober een gesprek geweest met de Zuidelijke 

Rekenkamer. De input uit dit gesprek is verwerkt in de 

statenmededeling die aan PS is gestuurd.

Motie M4 - onderzoeksrapport Zuidelijke 

Rekenkamer naar verkoop van Attero: Verzoeken 

Gedeputeerde Staten om: 1) Z.s.m. met een nota 

richting PS te komen waarin in ieder geval wordt 

gemeld: welke maatregelen men t.a.v. de archivering 

specifiek heeft genomen? Welke verbeterslagen / 

C.A. van 

der Maat

Provinciale Staten 

08-09-2017

4252322 Afgedaan



Stand van ZakenInhoud motie / toezeggingPOHOVergaderingStuknr. Afgedaan

suggesties zijn geïdentificeerd? Welke inmiddels al 

zijn opgepakt/ doorgevoerd? Het tijdspad wanneer 

deze maatregelen zijn afgerond? Hoe GS deze 

verbeteringen duurzaam wil borgen in de 

organisatie? 2) Om met de Zuidelijke Rekenkamer in 

een verdiepend gesprek te gaan om te kijken hoe 

men kan leren van hun expertise/ervaringen.

Indien er meer bekend is over het te doorlopen proces volgt een 

memo gedeputeerde.

PS te informeren over het proces rondom het 

perspectief van Eindhoven Airport en de

uitgangspunten waarmee GS zullen deelnemen aan 

dat proces, zodra daarover meer bekend is.

C.A. van 

der Maat

Woordvoerdersov

erleg Mobiliteit 

8-9-2017

4254144

Het bevorderen van reizigersvriendelijke uniformiteit heeft altijd 

onze aandacht. PS zullen hierover nader worden geïnformeerd 

middels een memo gedeputeerde.

Motie M12- Statenvoorstel 66/17 Uniformiteit 

Bravo bussen: Roepen het college op bij de 

‘Bravo’-partners voor reizigersvriendelijke 

uniformiteit te gaan pleiten voor alle

‘Bravo'- bussen, niet alleen qua naam, maar zeer 

zeker ook voor wat betreft gebruik

kortings- en studentenkaarten, ritprijzen en tarieven. 

Deze uniformiteit zoveel mogelijk een onderdeel te 

laten zijn bij verdere experimenten en pilots 

Vernieuwing OV; » Met de ‘Bravo’-partners te gaan 

onderzoeken in hoeverre het technisch haalbaar is 

of dat met één Brabantse OV-app, alle 

‘Bravo’-diensten (zoals de Flexbus) te zien, te 

betalen en te bestellen zijn en hierover aan PS te 

rapporteren.

C.A. van 

der Maat

Provinciale Staten 

d.d. 10-11-2017

4276479

PS ontvangt eerste helft 2018 een voortgangsrapportage fiets in 

de versnelling  waarin ook nieuwe voorstellen worden 

meegenomen.

Motie M34 - Statenvoorstel 66/17 Begroting 

Fietsen in de hoogste versnelling: verzoeken 

Gedeputeerde Staten al voor 2020 nieuwe 

voorstellen voor snelfietsroutes te ontwikkelen en te 

ondersteunen.

C.A. van 

der Maat

Provinciale Staten 

d.d. 10-11-2017

4276618

De Staten worden jaarlijks over het gebruik van OV geïnformeerd 

door middel van trendrapportages. Het openbaar beschikbaar 

maken van info over mobiliteit is een traject dat landelijk loopt. In 

het voorjaar worden de Staten met een memo geïnformeerd over 

de ontwikkelingen van het traject 'open data'.

Motie M54- Statenvoorstel 66/17 OV-informatie: 

Draagt het college op Te bevorderen dat ook 

informatie over mobiliteit op een openbare wijze 

beschikbaar komt, met name keten informatie over 

OV-reizigers, zodat (externe) partijen hiermee op 

C.A. van 

der Maat

Provinciale Staten 

d.d. 10-11-2017

4277237



Stand van ZakenInhoud motie / toezeggingPOHOVergaderingStuknr. Afgedaan

een slimme wijze kunnen zoeken naar slimme 

verbeteringen.

PS ontvangt begin 2018 het statenvoorstel Kwaliteitsnota 

Onderhoud Provinciale Infrastructuur

Gedeputeerde Van der Maat zegt toe om bij het 

statenvoorstel Kwaliteitsnota Onderhoud Provinciale 

Infrastructuur de kosten en opbrengsten van 

versnelde aanbreng van duurzame verlichting voor 

PS inzichtelijk te maken

C.A. van 

der Maat

Provinciale Staten 

d.d. 10-11-2017

4282162

Er is 8 december j.l. een memo gedeputeerde verzonden over de 

resultaten van het BO MIRT met een toelichting hierop. Aanvullend 

hebben PS een memo gedeputeerde ontvangen (4306084) met 

een toelichting op het rapport mbt de haalbaarheidsstudie 

Eindhoven Acht.

Gedeputeerde Van der Maat zegt toe om PS te 

informeren over de lopende studie rondom station 

Eindhoven Acht, zodra daarover meer bekend is.

C.A. van 

der Maat

Provinciale Staten 

d.d. 10-11-2017

4282191 Afgedaan

De stedelijke agenda is momenteel in ontwikkeling.Gedeputeerde Van der Maat zegt toe PS begin 

2018 te informeren over de stedelijke agenda 

Brabantstad.

C.A. van 

der Maat

Provinciale Staten 

d.d. 10-11-2017

4282209

PS zullen hierover worden geïnformeerd in het statenvoorstel 

kwaliteit provinciale infrastructuur.

Gedeputeerde Van der Maat zegt toe n.a.v. de 

realisatiecijfers 2017 te bezien of het budget voor

gladheidsbestrijding in 2018 e.v. bijgesteld dient te 

worden

C.A. van 

der Maat

Provinciale Staten 

d.d. 15-12-2017

4305379
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